
Protokół nr LI  

z posiedzenia Komisji Oświaty 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy  

z dnia 11 grudnia 2023 r. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 

do protokołu): 

1. Maciej Ostapkowicz – Przewodniczący 

2. Joanna Dembowska – Wiceprzewodnicząca 

3. Witold Wasilewski – Wiceprzewodniczący 

4. Bożena Kosińska-Krauze 

5. Radosław Sosnowski 

oraz goście (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu): 

1. Rafał Miastowski – Burmistrz Dzielnicy Mokotów 

2. Agnieszka Perka – Zastępca Głównej Księgowej Dzielnicy Mokotów 

3. Kinga Adamska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dla Dzielnicy Mokotów 

4. Cezary Kocon – Naczelnik Wydziału Oświaty i Wychowania dla Dzielnicy Mokotów 

5. Sławomir Prądzyński – Zastępca Dyrektora Dzielnicowego Biura Finansów Oświaty Dzielnicy 

Mokotów 

Ad. 1. Otwarcie obrad 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Maciej Ostapkowicz, który 

przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad 

2. Przyjęcie protokołu z XLIX posiedzenia Komisji Oświaty z dnia 3.10.2023 r. 

3. Przyjęcie protokołu z L posiedzenia Komisji Oświaty z dnia 6.10.2023 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady 

Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2023 r. - druk nr 451 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady 

Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2023 r. - druk nr 452 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady 

Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2023 r. - druk nr 453 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady 

Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2023 r. - druk nr 454 

8. Informacja Zarządu Dzielnicy Mokotów dot. organizacji akcji „Zima w Mieście 2024” na terenie 

Dzielnicy Mokotów 
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9. Sprawy różne, wolne wnioski 

10. Zamknięcie obrad 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XLIX posiedzenia Komisji Oświaty z dnia 3.10.2023 r. 

Wobec braku uwag protokół został przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z L posiedzenia Komisji Oświaty z dnia 6.10.2023 r. 

Wobec braku uwag protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2023 r. - druk nr 451 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz poprosił o przedstawienie projektu uchwały Rady Dzielnicy 

Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w 

załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 2023 r., zawartego w druku nr 451 

(projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów 

m.st Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st Warszawy na 2023 r. 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

Kinga Adamska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dla Dzielnicy Mokotów przedstawiła 

projekt uchwały w części dot. zakresu działania Komisji. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz otworzył dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Witold Wasilewski stwierdził, że cieszy go wprowadzenie nowego zadania w 

postaci montażu klimatyzacji w szkole przy ul. Joliot Curie 13. Jednocześnie zapytał, czy są plany 

poszerzania zakładania klimatyzacji w innych placówkach. 

Rafał Miastowski – Burmistrz Dzielnicy Mokotów podziękował za wypowiedziane słowa uznania, a 

odpowiadając na pytanie stwierdził, że nie ma przygotowanego planu, ale urząd stara się na bieżąco 

instalować klimatyzację w miejscach newralgicznych. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz wobec braku dalszych głosów w dyskusji poddał pod 

głosowanie uchwałę Komisji pozytywnie opiniującą projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. 

Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy 

Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 2023 r., zawarty w druku nr 451, w części dotyczącej 

zakresu działania Komisji: 

za – 3 osoby 

przeciw – 0 

wstrzymały się – 2 osoby 

Komisja podjęła uchwałę nr LI/99/2023. 
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Ad. 5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2023 r. - druk nr 452 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz poprosił o przedstawienie projektu uchwały Rady Dzielnicy 

Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w 

załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 2023 r., zawartego w druku nr 452 

(projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów 

m.st Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st Warszawy na 2023 r. 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Agnieszka Perka – Zastępca Głównego Księgowego Dzielnicy Mokotów przedstawiła projekt 

uchwały w części dot. zakresu działania Komisji. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz otworzył dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Witold Wasilewski zapytał, czy w omówionym zadaniu dot. zwiększenia 

środków w wysokości 8100 zł. w rozdziale 92601, została naliczona kara umowna. 

Agnieszka Perka – Zastępca Głównego Księgowego Dzielnicy Mokotów odpowiedziała, że kara 

została naliczona, a wykazana kwota to koszty zastępstwa procesowego. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz wobec braku dalszych głosów w dyskusji poddał pod 

głosowanie uchwałę Komisji pozytywnie opiniującą projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. 

Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy 

Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 2023 r., zawarty w druku nr 452, w części dotyczącej 

zakresu działania Komisji: 

za – jednogłośnie 

Komisja podjęła uchwałę nr LI/100/2023. 

Ad. 6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2023 r. - druk nr 453 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz poprosił o przedstawienie projektu uchwały Rady Dzielnicy 

Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w 

załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 2023 r., zawartego w druku nr 453 

(projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów 

m.st Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st Warszawy na 2023 r. 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

Kinga Adamska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dla Dzielnicy Mokotów przedstawiła 

projekt uchwały w części dot. zakresu działania Komisji. 
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Przewodniczący Maciej Ostapkowicz otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji poddał pod 

głosowanie uchwałę Komisji pozytywnie opiniującą projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. 

Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy 

Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 2023 r., zawarty w druku nr 453, w części dotyczącej 

zakresu działania Komisji: 

za – jednogłośnie 

Komisja podjęła uchwałę nr LI/101/2023. 

Ad. 7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. 

Warszawy na 2023 r. - druk nr 454 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz poprosił o przedstawienie projektu uchwały Rady Dzielnicy 

Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w 

załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 2023 r., zawartego w druku nr 454 

(projekt uchwały Rady Dzielnicy Mokotów m.st Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów 

m.st Warszawy do zmian w załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st Warszawy na 2023 r. 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

Agnieszka Perka – Zastępca Głównego Księgowego Dzielnicy Mokotów przedstawiła projekt 

uchwały w części dot. zakresu działania Komisji. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz otworzył dyskusję. W związku z brakiem głosów w dyskusji, 

poddał pod głosowanie uchwałę Komisji pozytywnie opiniującą projekt uchwały Rady Dzielnicy 

Mokotów m.st. Warszawy w sprawie opinii Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy do zmian w 

załączniku Dzielnicy Mokotów do budżetu m.st. Warszawy na 2023 r., zawarty w druku nr 454, w 

części dotyczącej zakresu działania Komisji: 

za – jednogłośnie 

Komisja podjęła uchwałę nr LI/102/2023. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz podziękował Pani Agnieszce Perce i Pani Kindze Adamskiej za 

omówienie projektów uchwał. 

Ad. 8. Informacja Zarządu Dzielnicy Mokotów dot. organizacji akcji „Zima w Mieście 2024” na terenie 

Dzielnicy Mokotów. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz poprosił o przedstawienie informacji dot. organizacji akcji 

„Zima w Mieście 2024” na terenie Dzielnicy Mokotów. 

Pan Cezary Kocon – Naczelnik Wydziału Oświaty i Wychowania w formie prezentacji przedstawił 

informacje dot. programu „Zima w Mieście 2024” w Dzielnicy Mokotów (prezentacja stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu), z której m.in. wynika, że organizację ferii zaplanowano w 7 szkołach dla 

ok. 750 uczestników, że zapisy w systemie elektronicznym zostały zakończone, a informacja o 

zakwalifikowaniu dzieci pojawi się 15 grudnia, że opłata dzienna za opiekę będzie wynosić 30 zł, a za 
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posiłki 20 zł - dwa posiłki, w tym jeden ciepły oraz, że liczba zatrudnionych pracowników będzie 

wynosić ok. 48. Ponadto w prezentacji zostały przedstawione informacje odnośnie zasad i warunków 

zatrudnienia kadry oraz informacje dot. zajęć specjalistycznych. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz zapytał o liczbę uczestników akcji „Zima w Mieście” w 

poprzednich latach. 

Pan Cezary Kocon – Naczelnik Wydziału Oświaty i Wychowania odpowiedział, że była to liczba na 

podobnym poziomie. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz podziękował Panu Cezaremu Koconowi za przedstawienie 

informacji. 

Ad. 9. Sprawy różne, wolne wnioski 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Pan Cezary Kocon – Naczelnik Wydziału Oświaty i Wychowania przypomniał, że na poprzednim 

posiedzeniu Komisji była podniesiona kwestia usytuowania punktu sprzedaży alkoholu w bliskiej 

odległości od placówki przedszkolnej. Powiedział, że jest to Przedszkole Niepubliczne Marah przy ul. 

Sobieskiego 45 zarejestrowane we wrześniu 2023 roku. Poinformował, że w uchwale Rady m.st. 

Warszawy w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie m.st. Warszawy miejsc sprzedaży i 

podawania napojów alkoholowych nie zostały uregulowane zasady usytuowania takich punktów w 

odniesieniu do żłobków i placówek przedszkolnych.  

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz podziękował za udzielenie wyjaśnień. Poinformował, że w 

ubiegły wtorek uczestniczył w uroczystości wmurowania kamienia węgielnego przy budowie Szkoły 

Podstawowej nr 119 przy ul. Konstruktorskiej. Wyraził opinię, że prace przebiegają bardzo sprawnie. 

Nie zgłoszono innych spraw różnych ani wolnych wniosków. 

Ad. 10. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz podziękował wszystkim za udział w obradach, po czym zamknął 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty 

Maciej Ostapkowicz 

Protokołowała:  

Agnieszka Muchin 


